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Vad har hänt sen sist? 
 
Det har varit påhälsning i ett par skjul på 
Kullö. 
Vi har inte hört att någon haft besök i sin 
båt, vilket känns skönt.  
Nu får hoppas att vi slipper fler incidenser.  
Du som har stege på din båtvagn 
rekommendera vi dig att låsa fast den. Det 
skyddar både din båt och dina båtgrannar. 
 
Kamera: 
Eftersom Kullö är en allmän plats så är det inte troligt att det ges 
tillstånd att övervaka området. För Er som vill bevaka Era båtar kan 
jag rekommendera en kamera kopplad mot GSM. Det finns lagar 
och regler för hur du får använda kamera.  
 
Att tänka på om ni köper utrustning eller har befintlig utrustning: 
Många produkter har inte 4G som idag finns monterade eller 
kanske säljs på olika marknader. Så kontrollera att till exempel ditt 
båtlarm.  
Kan vara så att det är endast 2G & 3G på dessa. 

Om avvecklingen av 2G och 3G 

Sveriges största teleoperatörer har inlett nedstängningar av 3G-
näten. Och många av dem tror att 2G-näten kommer att ha stängts 
ned till utgången av 2025. Läs mer 

 Källa: Post & Telestyrelsen, PTS 
 

Färre alternativ för bottenfärg 
Källa:  
 
För att läsa hela artikeln se nr 6 2023 sidan 57. 
Du kan även läsa den via elektroniska versionen. E-tidning 
 
Håll koll på vilka bottenfärger som är godkända framöver. 
Du hittar länk på Kalmar Båtklubbs hemsida. Läs mer 
 

Hur länge är de olika bottenfärgerna godkända? 
Hur sanera man? 
 
Du som sanera din båtbotten kontakta Kalmar Båtklubbs 
mätförrättare.  Det skall dokumenteras i flera faser med både bild 
och vilka produkter som har använts. 
 
Efter slipning, skrapning eller vilket sätt du valt. 

• Foto dokumentation av att bottenfärgen är borta. 

• Foto på grundmålning 

• Foto på slutmålning  

• Dokumentation på vilka färger som använts 
o Skriv ut färgernas specifikation från leverantörens 

hemsida. 
 

Maila: xrf@kalmarbatklubb.se 
Ange ”protokoll ren botten” 

Program 2024  
 
Nya programpunkter inför året 2024 finns på hemsidan. Det är 
några datum som inte är fastställda ännu men det kommer att 
publiceras så fort vi fastställt datum och tidpunkt. 
 
Vi börjar med att ha en mingelkväll i månaden. Vi siktar på en 
torsdag i mitten på månaden.  

Första mingelkvällen med ärtsoppa/köttsoppa blir den 15 
februari kl 17:30 och till ett självkostnadspris på 20kr. 
Inbjuden talare är Sjöräddningen. 
 
Anmälan sker via Kalmar Båtklubbs hemsida. Länk 
 
Måndag till fredag vid kl 09:00- ca 10:00 träffas de som kan och vill 
för en gemensam kaffestund och ”lösa alla världens frågor”. 
 
Övriga programpunkter se Kalmar Båtklubbs hemsida ”program” 
 

El Kullö     
 
Fredagen den 23 februari kommer elen finnas påslagen. 
2 timmars uttagen finns tillgängliga och är ej avstängda enligt 
tidigare skrivelse. Läs mer 
   

Medlemsavgift 
Håll koll på din e-post för snart kommer medlemsavgiften. 
 

https://www.kalmarbatklubb.se/ventyr/
https://www.pts.se/sv/privat/telefoni/teknikskifte/informationsmote-om-avveckling-av-2g--och-3g-nat/
http://www.batliv.se/e-tidning/
https://www.kalmarbatklubb.se/milj/l-nkar-om-bottenf-rg.html
mailto:xrf@kalmarbatklubb.se
https://www.kalmarbatklubb.se/ventyr/anm-lan-aktivitet.html
https://www.kalmarbatklubb.se/senasteinfo.html


 

  

    
 

 
    

     
 

Sammanfattning styrelseprotokoll 5 februari 2024 
 
 

§11.6 Diskussion  
10.6a) Byte panel på klubbstuga.  

    Väntar besked från XL-bygg om vi får deras hjälp  

 
10.6b) Pergola Gamla Varvet 

Vi tittar på olika lösningar om det skall vara 
Sadeltak eller brutet?  
Mattias har fått uppdraget och hör sig för vad 
det skulle kosta att anlita byggfirma. 

 
10.6d) Mentor  

Inga nya medlemmar som behöver mentor för 
närvarande. 
Du som känner att du kan ställa upp som 
mentor kontakta Thomas eller Kent så berättar 
dom mer om vad det innebär 

 
11.6a) A-skatt  

Vi har fått påpekande om att vi skulle redovisa 
moms. Men i och med att vi är en ideellförening 
så ska vi vara momsbefriade. Vår 
redovisningsbyrå ser inte att vi är kvalificerade 
att vara registrerade för moms. 
 

 11.6b) Mingel kvällarna.  
                        Dom är nu bokade och finns under program. Mars, 
                        april med soppa och gästföreläsare. 

          Mingelkväll bokad 15:e februari, finns några platser       
          kvar. Sjöräddningen kommer som gästtalare. 
   
11.6c) Program 2024  
  Se hemsida 
 
11.6d) Politiker Hanna Lindqvist   
 Vi försöker bjuda in henne till ett styrelsemöte. 
 
11.6e)   

vi kommer ansöka på Kultur och Fritid om en           
           hjärtstartare till Varvet  

Vi vill gärna slippa att flytta hjärtstartaren från 
Kullö då det är mycket folk på Kullö året om. 
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